
MØDEDELTAGERE        TIL STEDE      IKKE TIL STEDE

Eksterne deltagere
Kim Brarup          x
Hanne Duedahl Nørgaard    x
Morten Skaarup      x
Henrik Holmskov         x 
Mikkel Nørgaard      x
Brian Elgaard       x    
Kristian Andersen     x

Medarbejderrepræsentanter
Martin Kristensen      x
Maria Hoffmann Mainz     x

Elevrepræsentanter
Annika Kiim Henriksen       x
Magnus Brødsgård Nikolajsen   x

Fra ledelsen uden stemmeret
Rektor Catarina Kastrup     x
Vicerektor John Frederiksen     x

Referent 
Kommunikationsmedarbejder Mie Kirkeby  x

Referat af bestyrelsesmøde
Fredag den 30. september 2022, kl. 08.00 – 12.00, Vestjysk Gymnasium Tarm,  
Skolegade 15, 6880 Tarm, Arndal-Stuen



1. Godkendelse af dagsorden 
Beslutningspunkt.

Dagsordenen blev godkendt.

2. Underskrivning af beslutningsreferat fra bestyrelsesmødet d. 8. april 2022 
Ekspeditionspunkt.

Referatet blev underskrevet. 

3. Underskrivning af vedtægter jf. nyhedsbrev. 
Ekspeditionspunkt.

Vedtægterne rettes til og underskrives på næste bestyrelsesmøde. 

4. Økonomi: Halvårsregnskab for første halvår og prognose for resten af året, herunder 
kort orientering om finanslovsforslaget 2023 
Beslutnings- og drøftelsespunkt.

Indstilling: Ledelsen indstiller, at halvårsregnskab og prognose for resten af finansåret 2022 
godkendes. 

John Frederiksen gennemgik halvårsregnskab og estimat for resten af 2022, der blev 
godkendt af bestyrelsen. Dernæst fremlagde han finanslovsudspillet for 2023, og be-
styrelsen drøftede skolens muligheder for supplere økonomien med mere grøn energi. 
Bestyrelsen godkendte halvårsregnskabet samt prognosen for resten af finansåret 2022.

5. Kvalitetsrapport
Orienterings- og drøftelsespunkt.

Catarina Kastrup fremlagde kvalitetsrapportens resultater samt fortalte om arbejdet med 
sidste års fokuspunkter: bæredygtighed, samarbejde med virksomheder og institutioner, 
STEM-projektet, formativ feedback samt APV. 

Fokuspunkter for det kommende skoleår er: Fravær, elever med særlige behov samt 
inkluderende traditioner og præstationsfrie rum.

6. Bestyrelsens møderække 2022-2023
Beslutningspunkt.

Bestyrelsen godkendte møderækken for 2022-2023.

7. Udbud af fagpakker og valgfag på HF, samt studieretninger og valgfag på STX
Beslutningspunkt.

Bestyrelsen godkendte ledelsens oplæg til studieretninger samt fagpakker.

Studieretninger STX:
Science: Matematik A, Fysik B og Kemi B 
Biotek: Matematik A, Bioteknologi A og Fysik B 
Bioscience: Biologi A og Kemi B



Global: Samfundsfag A og Engelsk A 
Samfundsmatematisk: Samfundsfag A og Matematik A 
Tysksproglig: Engelsk A, Tysk A og Samfundsfag B
Musikmatematisk: Musik A og Matematik A
Musiksproglig: Musik A og Engelsk A

Fagpakker HF:
Pædagogik og læring: Samfundsfag B og Psykologi C
Krop og sundhed: Biologi B og Idræt B
Event og Iværksætteri: Samfundsfag B og Erhvervsøkonomi C

8. Elevferieplan 2022-2023
Beslutningspunkt.

Elevferieplanen 2022-2023 blev vedtaget. 

9. VGT siden sidst
Orienteringspunkt.

Catarina Kastrup informerede om ansættelser i administrationen samt om opstart på  
introduktionsaftener på folkeskolerne. 

10. Orientering fra den øvrige bestyrelse
Orienteringspunkt.
• Elever
• Medarbejdere
• Øvrig bestyrelse

- Magnus Brødsgård Nikolajsen: elevrådet er så småt startet op. Repræsentanter for de 
nye 1.g-klasser findes først i begyndelsen af november, når studieretningsklasserne er 
startet op. Han fortalte desuden om debuten på School Spirit Day, hvor en klasse sætter 
et tema for resten af skolen. Første tema var ”Støt dit hold” og fik fin opbakning af både 
elever og medarbejdere. 

- Maria Hoffmann Mainz fortalte om forberedelserne til efterårets turné på folkeskolerne i 
forbindelse med uddannelsesaftenerne. 

- Martin Kristensen fortalte om seneste PR-møde, hvor lærerne delte erfaringer omkring 
motivation af eleverne. Han fortalte desuden om 1.g-ernes vellykkede Naturvidenskabsfestival, 
hvor de havde besøg af 218 elever fra lokale folkeskoler.   

11. Eventuelt
-


